

Title (en)

Exhaust gas silencer and exhaust section including such a silencer.

Title (de)

Abgasschalldämpfer und Auspuffvorrichtung mit diesem Schalldämpfer.

Title (fr)

Silencieux pour gaz d'échappement et partie de ligne d'échappement comportant un tel silencieux.

Publication

EP 0380394 A1 19900801 (FR)

Application

EP 90400167 A 19900122

Priority

FR 8901064 A 19890127

Abstract (en)

The invention relates to an exhaust-gas silencer (10) of an internal-combustion engine, of the type comprising an outer cylindrical casing (12) and a coaxial inner cylindrical tube (14) which between them delimit an annular cylindrical chamber (22), into which are admitted the exhaust gases entering the silencer. <??>According to the invention, the inner tube (14) is a perforated tube (28), of which a first open end (17) forms the single orifice for the admission of the gases into the silencer and of which the other opposite end (18) is closed, and the inner wall of the outer casing is lined with a layer (24) of absorbent material which extends axially substantially over the entire perforated length (28) of the inner tube. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un silencieux (10) pour gaz d'échappement d'un moteur à combustion interne du type comportant une enveloppe cylindrique extérieure (12) et un tube cylindrique intérieur (14) coaxial qui délimitent entre eux une chambre cylindrique annulaire (22) dans laquelle sont admis les gaz d'échappement qui pénètrent dans le silencieux. Selon l'invention le tube intérieur (14) est un tube perforé (28) dont une première extrémité ouverte (17) constitue l'orifice d'admission unique des gaz dans le silencieux et dont l'autre extrémité opposée (18) est fermée, et en ce que la paroi interne de l'enveloppe extérieure est doublée d'une couche (24) de matériau absorbant qui s'étend axialement sensiblement sur toute la longueur perforée (28) du tube intérieur.

IPC 1-7

F01N 1/08; F01N 1/10

IPC 8 full level

F01N 1/06 (2006.01); **F01N 1/10** (2006.01); **F01N 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

F01N 1/06 (2013.01 - EP US); **F01N 1/10** (2013.01 - EP US); **F01N 1/125** (2013.01 - EP US); **F01N 2260/022** (2013.01 - EP US);
F01N 2470/12 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 3710891 A 19730116 - FLUGGER R
- [A] FR 2589195 A1 19870430 - VIBRASONIC [FR]
- [A] FR 2282533 A1 19760319 - BURGESS IND [US]
- [A] FR 1129207 A 19570117
- [A] US 2913870 A 19591124 - LASHLEY GEORGE E
- [A] US 3732948 A 19730515 - BENTON C, et al
- [A] US 2523260 A 19500926 - CAMPBELL JOHN M
- [A] US 3901350 A 19750826 - LOFFELHARDT DIETMAR

Cited by

EP0420266A3

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0380394 A1 19900801; FR 2642470 A1 19900803; US 5109950 A 19920505

DOCDB simple family (application)

EP 90400167 A 19900122; FR 8901064 A 19890127; US 47161190 A 19900129